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Actualiteitsvraag van de heer Mathias Vanden Borre aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: de uitspraken van een collegelid betreffende de toekomst van de VGC 

___________________________________________________________________________ 

 

Geachte collegevoorzitster, 

 

Uw collega-collegelid, bevoegd voor o.m. Onderwijs, lanceerde woensdag enkele voorstellen 

om Brussel efficiënter te maken. Vooral de afschaffing van de politieke organen van de 

gemeenschapscommissies heeft heel wat kritiek geoogst. Concreet stelt het collegelid voor om 

één commissie te maken van de raden en colleges van de VGC, de GGC en de Cocof, waardoor 

Franstalige parlementsleden ook zouden kunnen stemmen over pakweg scholenbouw in het 

Nederlandstalig onderwijs. 

Dat voorstel gaat regelrecht in tegen de belangen van de Nederlandstaligen in Brussel. Hoe 

garandeer je dan Nederlandstalige dienstverlening, maar bijvoorbeeld ook onderwijs, 

vakantieopvang of jeugd- en sportkampen voor kinderen in het Nederlands? Het antwoord is: 

niet. Allerlei initiatieven die alleen door de VGC georganiseerd of gesubsidieerd worden, 

zouden in gevaar zijn. 

Het collegelid wil de Vlaamse Gemeenschap in Brussel afbouwen, maar als je de 

Nederlandstalige dienstverlening overlaat aan de Franstaligen, kan je er net zo goed een streep 

door trekken. Kijk maar naar het gemeentelijk onderwijs in sommige Brusselse gemeenten. Zes 

van de negentien gemeenten richten nog steeds geen Nederlandstalig onderwijs in. 

In dat verband heb ik de volgende vragen: 

1. Kan de collegevoorzitster het belang van de aanwezigheid van de Vlaamse 

gemeenschap in Brussel bevestigen?  

2. Heeft het college zich reeds beraad over de toekomst van de Vlaamse 

Gemeenschapscommissie, gezien een nieuwe staatshervorming zich opdringt? 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 

 

 

 

 

 


